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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Na jednej z komisji strategii 'i rozwoju w poprzedniej kadencji rozmawialiśmy o stworzeniu 

platformy elektronicznej do płatności i rozliczeń w miejskich spółkach tj. MZEC,MWiK i 

MZBK na wzór dostawców internetu, prądu itp. Na jakim etapie jest tworzenie takich 

platform o ile wg!. prace zostały rozpoczęte lub co stoi na przeszkodzie żeby takie platformy 

powstały. 
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